
 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 
 
Dato: 22. maj 2024, klokken 19.00-20.30 
 
Sted: Højen 1 – indgang ved hallen 
 
Mødedeltagere: 
Forældrebestyrelsen 
Mia Kovdal Jørgensen, Formand  
Peter Nielsen Skytte, skolebestyrelsesmedlem 
Bo Rasmussen, skolebestyrelsesmedlem 
Lena Antonisen, skolebestyrelsesmedlem 
Peder Dalgaard, skolebestyrelsesmedlem 
Søren Bæk Kristensen, skolebestyrelsesmedlem 
 
Skolen 
Tina Maria Petersen, viceskoleleder 
Mette Harder, Skoleleder 
Anette Hyldahl Gregersen, medarbejderrepræsentant 
Hanne Bjerre, medarbejderrepræsentant 
 
Referent 
Anette Gregersen 
 
Mødeleder 
Mia Kovdal Jørgensen 
 
Tidtager 
Hanne Bjerre 
 
Afbud fra 
Peter Nielsen Skytte 
Tina Maria Petersen 
 
Forplejning 
Frugt 
Kaffe/the 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Orientering-ledelsen 
a. Økonomi: Vi er i gang med at finde ud af hvor mange der skal ansættes til næste 

skoleår. Vi vil potentielt få et underskud. Men vi ved ikke hvordan det kommer til at 
se ud pt., da visitationer ikke er endeligt på plads. Vi arbejder på at kunne ansætte en 
afdelingsleder mere, da ledelsesspændet ellers bliver for stort til at der kan laves god 
ledelse. Bestyrelsen giver udtryk for at det giver god mening at få en leder mere på 
skolen. 

b. Næste skoleår 
Vi arbejder på klassedannelse og teamdannelse. 
Der skal startes 4 nye klasser. Vi arbejder så vidt det er muligt med stabile klasser. 
Vi arbejder på kommende skoleår. Den sidste pædagogiske dag, skal bruges på 
planlægningen af næste skoleår. 
Der er kommet et modul mere på. Så der nu er 3 moduler på Højen. Legepladsen 
bliver fra modulerne til børnehaven som vi får til faglokaler i til næste skoleår. 
Det forventes at første del af byggeriet er færdig 1 maj. 

 
3. Orientering bestyrelsen 

a. Ros til personalet på Højen for deltagelsen i diskofest i Kolding. 
b. Ellers ikke noget at berette. 

 
4. Drøftelse af konstituering af bestyrelse 

a. Vi har fået 0 henvendelser til bestyrelsen. Det vi kan gøre er, at vi fortsætter som nu. 
 

5. Udarbejdelse af høringssvar til forvaltningen vedr. 
specialkørsel i ferier 

a. Der skal udarbejdes et høringssvar til forvaltningen. 
b. Vi har pt ca. 13-15 solokørsler. En del af dem har reduceret skoleskema. De har 

solistkørsel fordi de ikke kører i skole/hjem på samme tid som de andre elever. 
 

6. Høringssvar til forkortet skoledag 
a. Vi kommer til at ansøge om forkortet skoledag næste skoleår. Dette giver mest 

mening for vores elever.  
Bestyrelsen bakker fortsat op om ansøgningen om forkortet skoledag, da det fortsat 
er meningsfuldt at søge på samme kriterier som sidste år. 
”Det har fungeret fint med nedsættelsen af skoledagen, også med kørslen. 
Det er nogle supergode kriterier at søge på og det er et godt grundlag at søge på.  
Det giver god mening at eleverne på Lundagerskolen ikke skal gå i skole længereend 
til kl. 14. 
Der er ikke nogle negative kommentarer omkring ansøgningen, så det virker til at 
være positivt. 
Det har fungeret fint med nedsættelsen af skoledagen, også med kørslen. 
Det er nogle supergode kriterier at søge på og det er et godt grundlag at søge på.  
Det giver god mening at eleverne på Lundagerskolen ikke skal gå i skole længere 
end til kl. 14.” 



 

Der er ikke nogle negative kommentarer omkring ansøgningen, så det virker til at 
være positivt. 
 

7. Evt. 
a. God sommer. 
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